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Vedlagt følger et oppfølgingsbrev til styret med oppdatert informasjon. Dette etter at jeg har mottatt noen flere
dokumenter etter at det første brevet ble skrevet. Jeg ber om at brevet oversendes styrets medlemmer.
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Styret i Helgelandssykehuset HF 
Postboks 601 
8607 Mo i Rana 
 
 
Vedr. brev til styret av 14.oktober 2020 
 
 
Viser til mitt brev til styret, datert 14.10.2020, og vil med dette informere styret om følgende: 
 
I brev av 20.oktober til undertegnede, informerer Helgelandssykehuset om at sykehuset har gjort en ny 
vurdering i min klagesak. Innsynskravet mitt fra 8.september ble innvilget.  Jeg fikk i samme forsendelse 
tilsendt all e-postkorrespondansene, i følge Helgelandssykehuset. Imidlertid viste det seg at det fortsatt var 
dokumenter som ikke ble sendt ut. Blant annet signert pdf-fil av rapporten fra St.Olav hospital. Jeg måtte 
derfor på ny sende en henvendelse til Helse- og omsorgsdepartementet og gjøre departementet 
oppmerksom på at det ikke var korrekt det som sykehuset hadde informert departementet om. Jeg hadde 
ikke fått tilsendt alle dokumentene/korrespondansen.   
 
Den 23.oktober tok jeg telefonisk kontakt med Helgelandssykehuset, og viste til at jeg fortsatt ikke hadde 
mottatt alle dokumentene, deriblant den signerte pdf-filen av rapporten fra St.Olav hospital. Jeg benyttet 
samtidig sjansen til å forhøre meg om årsaken til at dokumentet ikke kunne bli sendt ut på første 
forespørsel, all den tid den usignerte kopien var offentliggjort og sendt ut til media allerede i slutten av 
august. Jeg fikk da til svar at det skyldtes at den var unntatt offentligheten. Da jeg konfronterte 
vedkommende med at en sladda versjon av den usignerte versjonen var offentliggjort for flere uker siden, 
kunne vedkommende ikke komme med et godt svar.  For å demonstrere for styret hvilket arbeid som måtte 
legges ned for å få tilsendt en signert versjon av rapporten, har jeg nedenunder satt opp hendelsesforløpet. 
 
8.september. Anmoder bl.a. om innsyn i all korrespondanse mellom Helgelandssykehuset og Nesbakken, 
Stornes og Lindsetmo.  
14.september. Klager på avslag på innsynskrav av 8.september. Dette da svar fra Helgelandssykehuset ikke 
var mottatt. 
23.september. Helgelandssykehuset avslår innsyn i all korrespondanse. 
23.september. Klager på delvis avslag på innsyn av 8.september 
29.september.  Helgelandssykehuset oversender klagen til Helse- og omsorgsdepartementet.  
29.september. Undertegnede sender kommentarer vedr. oversendelsesskrivet fra Helgelandssykehuset til 
Helse- og omsorgsdepartementet  
5.oktober. Helse- og omsorgsdepartementet ber sykehuset om å vurdere mitt innsynskrav på nytt  
20.oktober. Undertegnede får oversendt korrespondansen fra Helgelandssykehuset.  
21.oktober. Undertegnede gjør Helgelandssykehuset oppmerksom på at ikke all korrespondanser er 
oversendt. Bl.a. mangler vedlegg og den signerte pdf-rapporten.  
21.oktober. Undertengede gjør Helse- og omsorgsdepartementet oppmerksom på at Helgelandssykehuset 
ikke har oversendt alle dokumentene til undertegnede som de i mail til departementet har opplyst om.  
23.oktober. Kontakter sykehuset pr. telefon, og får da tilsendt den signerte pdf-filen. De andre 
dokumentene som manglet ble det da lovet skulle ettersendes over helgen. 
26.oktober. Ingen flere dokumenter er mottatt. 
 



Ut fra denne saksgangen, ber jeg styrets medlemmer om å stille seg følgende spørsmål. Mener styret dette 
er akseptable håndtering av innsynskrav? Hva er årsaken til at sykehuset ikke offentliggjorde og oversendte 
den signerte pdf-rapporten fra St.Olav hospital umiddelbart, når sykehuset angivelig fikk den tilsendt den 
26.juni? Hva er årsaken til at Helgelandssykehuset i stedet sendte ut en usignert kopi? Dette til tross for 
mange purringer, både til sykehuset selv, men også til departementet, jfr. listen ovenfor? Etter som at 
sykehuset var i stand til å sende ut en usignert versjon, kan det ikke være kompetansen det skortet på.  
 
Dessverre fører slik håndtering av innsynskrav på at det dannes en mistanke om at ikke alt foregår som det 
bør. Et innsyn i de unike løpenumrene til hvert dokument, kan være med på å forhindre mistanken om dette. 
Som nevnt i tidligere brev er det normalt at dette nummeret genereres automatisk i journarapportene som 
jeg mottar fra kommunene. Jeg ber derfor styret om å be administrasjonen om å sørge for at de unike 
løpenumrene til hvert dokument også blir tilgjengelig i rapportene fra Helgelandssykehuset HF. I følge 
leverandøren av arkiv-/journalsystemet Elements, Evry, er disse lett tilgjengelige. 
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